



EXTRA LIVER FORMULA



60 Vegetarian
Capsules
DIETARY SUPPLEMENT

CATALO Extra Liver Formula is made from a proprietary blend of natural milk thistle silymarin together with Phytosome® patented technology to bind silybin and phosphatidylcholine for enhanced the absorption and bioavailability. Scientifically proven to 10 times more effective than those products without Phytosome®.² As the predominant and potent constituents, silybin, silymarin and phosphatidylcholine powerfully protect liver cells from toxins and oxidative attacks, promote the regeneration of damaged liver cells, normalize liver function and counteract the harmful effect of toxic substances in the liver

Main Functions:

- Protect the liver from alcohol, cigarette, smoke and other harmful toxic substances
- Enhance liver detoxification
- Promote the repair and regeneration of liver cells
- Powerful antioxidative property and help stabilize liver cell membranes
- Relieve fatigue and stress.

Suitable for: Promote liver health, frequent drinkers, smokers, passive smokers, lack of rest, and use of medicine, unhealthy diet, working in polluted areas



Phytosome® is a registered trademark of Indena S.p.A.



SCAN and Discover More About This Product!
立即掃描，瀏覽更詳盡的產品資訊及功效！



EXTRA LIVER FORMULA

特強護肝寶

特效天然保護肝臟配方



60 Vegetarian
Capsules
DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Capsules (940mg)
Servings Per Container: 30

Amount Per Serving			
Bioavailable Milk Thistle Complex		480mg	
(Milk Thistle Extract (Standardized 80% Silymarin), A proprietary blend of Patented Phytosome® Phospholipid Complex of Silybin and Phosphatidylcholine)			
Energy (kcal)	3	Carbohydrates (g)	0.6
Total Fat (g)	0.1	- Sugars (g)	0
- Saturated Fat (g)	0.0	Protein (g)	0.0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	1
Serving Directions	For adults with normal dosage, take 2 capsules daily. For adults with fast-acting dosage, take 2 capsules 2-3 times daily. Take before meal		
Ingredients	Bioavailable Milk Thistle Complex (Milk Thistle Extract (Standardized 80% Silymarin), A proprietary blend of Patented Phytosome® Phospholipid Complex of Silybin and Phosphatidylcholine) Other Ingredients: Bulking Agent (Plant Cellulose), Plant Capsule (Water Soluble Plant Polysaccharides), Anticaking Agent (Magnesium Stearate, Silicon Dioxide). Contains Soy		
Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight		
Net Weight	28.2g (470mg x 60 capsules)		

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

1. Parris Kidd PhD and Kathleen Head ND 2005, Alternative Medicine Review, Vol. 10 (3), pp.193-203.

2. Morazzoni P. et al., Eur. J. Drug Metabol. Pharmacokinet. 18, 289 (1993).

(1 & 2 refer to Phytosome®)

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc.
City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
5/E, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
2971

美國家得路特強護肝寶 選用高度標準化的天然奶薊精華，採用獨特專利技術，將其中珍貴的Phytosome® 活性成份水飛薊實與磷脂膽鹼份子結合，科研實証吸收率比沒有專利成份的產品高10倍²，護肝功效更快更強。水飛薊實、水飛薊素及磷脂膽鹼複合物能加速體內抗氧化物的功能，幫助製造穀胱甘肽及超氧化物歧化酶，瞬間提高肝臟解毒功能，避免毒素、酒精等侵害，有效保護肝臟免受破壞。它亦能促進蛋白質合成作用，全面促進肝臟細胞修補。美國家得路特強護肝寶是您強化肝臟健康之選。

主要功效：

- 有效保護肝臟，減低藥物、酒精及毒素入侵
- 加強肝臟解酒排毒的功能
- 加速肝臟細胞修補及再生，強化肝機能
- 高效抗氧化，有助穩定肝臟細胞膜，延緩衰老
- 紓解疲勞，減輕壓力

適用人士：增強肝功能，多接觸煙酒或二手煙，勞碌捱夜，長期服用藥物，經常出外用膳，經常吃肥膩食物，在污染環境下工作

營養資料

食用份量：2粒 (940毫克)
每包裝所含食用份量：30

每食用份量

活性奶薊精華組合 480毫克
(天然奶薊精華(標準化80%水飛薊素)，獨特專利天然水飛薊實及磷脂膽鹼複合物)

能量 (千卡)	3
蛋白質 (克)	0.0
總脂肪 (克)	0.1
-飽和脂肪 (克)	0.0
-反式脂肪 (克)	0
碳水化合物 (克)	0.6
-糖 (克)	0
鈉 (毫克)	1

建議食法	成人保健食法：每天2粒 成人加速效果食法：每天2-3次，每次2粒。請於餐前服用
成份	天然活性奶薊精華組合 (天然奶薊精華 (標準化80%水飛薊素)，獨特專利天然水飛薊實及磷脂膽鹼複合物) 其他成份：增體劑 (植物纖維素)，天然植物膠囊 (水溶性植物多醣體)，抗結劑 (硬脂酸鎂，二氧化矽)。含大豆
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	28.2克 (470毫克 x 60粒)
此日期前最佳	如盒所標示 (日月年)

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

美國CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686
網頁：CATALO.COM